
Non stop lelkesedés

Beindította a közönséget a Non Stop együttes kedd esti koncertje. A   fellépés végére
többen táncra is perdültek a jól ismert dalok   átdolgozásait hallva. Az X-faktorból ismert
válogatások mellett újabb   repertoárral is kedveskedtek a Csillagpont érdeklődőinek. Bár
Holló   Balázs bukaresti elfoglaltsága miatt nem maradhatott végig, a többiek   szívesen
válaszoltak néhány kérdésünkre.

Hogyan érintett meg titeket a Csillagpontra való felkérés?

Enghy Ábel: Személy szerint én nagyon örültem neki, mert református gyökerekkel
rendelkezem. Édesanyám, édesapám is református lelkész, úgyhogy nem volt ismeretlen
fogalom számomra a Csillagpont. Kicsit féltünk egyébként, mert most nem sok időnk van, de
szerettünk volna ide is készülni egy-egy gospellel. Muszáj volt valamit alkotni, ha már az a
capella ilyen közegből indult és nőtte ki magát. Mindennel együtt kellemes élmény és
tapasztalat volt, és nagyon örültünk, hogy itt lehettünk.

Solti Ádám: Az, ami igazán megérint, az emberek, a tömeg lelkesedése. Az a mázli, hogy úgy
jöttünk ki az X-faktorból, mint pozitív hősök, legalábbis én így érzem. Azóta is emlékeznek ránk,
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és szeretnek minket. Nem hittem volna, hogy ez megvalósul, hogy ilyen hatással vagyunk az
emberekre. Az a szeretet, amit mindig is adni próbáltunk, most visszajön, és ez rengeteg
energiát ad. 

Kassai Zsolt: Nagyon örülök neki, mert sokat halottam róla. Reformátusként járok Kőbányára,
így már ismertem a Csillagpontot.

Vér Balázs: Szerettem volna mindig is eljutni egy ilyen rendezvényre, akár evangélikusról, akár
katolikusról, akár reformátusról legyen szó. Kíváncsi voltam, milyen a hangulata. Nagyon
tetszik.

Hogy tetszett a közönség, milyen volt a hangulat?

E. Á.: Nagyon jó csarnokhangulat volt. Tízezres csarnokban, az Arénában láttunk ilyen
hatalmas visítást. Nagyon vevő volt a közönség, ezért külön hálásak vagyunk. Mindent
egybevéve: igazán jól éreztük magunkat.

S. Á.: Azért más volt, mint az Aréna. De azt sajnáltam, hogy nem tudott mindenki bejönni, mert
eredetileg máshol lett volna a koncert.

V. B.: Sokan mondták már, hogy minden koncert más, és ez teljesen így van. Amikor idejövünk

 2 / 3



Non stop lelkesedés

hozzátok énekelni az más, mint amikor jövő héten Grazban éneklünk majd. Más a helyszín, a
hangulat, a közönség. A koncerthangulat nem attól lesz jó, hogy mondjuk, sokan vannak,
hiszen énekeltünk már harminc embernek is és nagyon élveztük. A koncert olyan lesz,
amilyenné a közönség teszi.

Orbán Anita, fotó: Kováts Dávid
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